
 

Protokoll fört vid styrelsemöte 
IFK Mariefreds Innebandysektion 

Datum: 2023-04-20 

Plats och ort: Hammarens IP, konferensrummet, Mariefred 

Närvarande: Marie Freij, Charlotte Nothnagel och Micke Undhjem 

Frånvarande: Fredrik Borgö, Kerstin Furustig och David Norman 

 

§ 1 Mötets öppnande 
 Micke öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 
  
  
§ 2 Fastställande av dagordning 
 Dagordningen fastställs.  
  
§ 3 Föregående protokoll 
 Micke föredrar föregående protokoll. Protokollet godkänns och läggs till handlingarna. 
  
§ 4 Ekonomi 
 Micke informerar: Inget särskilt att rapportera. 140 000 kronor i kassan. Bidrag från RF-SISU och 

kioskintäkter har flutit in. 
  
§ 5 Verksamhetsrapportering 
 Informationspunkt: Säsongen är över för de flesta lagen. Lag 07/08 tränar fortfarande och planerar 

att träna maj ut. Herrlaget har träningar på onsdagar april ut.  
 

§ 6 Övriga frågor 
 Informations- och diskussionspunkter: 

 
IFK Academy – En sektionsövergripande utbildning – Basutbildning 1 - hålls för alla nya ledare i 
maj. Planen är att utbildningen hålls två gånger per år, en gång på våren och en på hösten. Tanken 
är att även en fortsättningsutbildning, Basutbildning 2, kommer att erbjudas framöver.   
 
IFK-dagen – Dagen hålls söndagen den 23 april. Innebandysektionen ordnar aktiviteter i 
Hammarens sporthall från kl. 12-15. Hastighetsmätare och prickskytte erbjuds och lag 09/10 spelar 
match. Kiosken behöver bemannas och eftersom frågan kommit från projektledningen med kort 
varsel får det lag som står i kiosken intäkterna till lagkassan. Marie åtar sig att stämma av intresse 
från lag 07/08 att stå i kiosken.  
 
Låneklubbor – Bollskolan har behov av fler låneklubbor anpassade för yngre barn. En förfrågan 
skickas ut när säsongen drar i gång med uppmaning att föräldrar gärna får skänka urvuxna klubbor 
till sektionen. 
 
Serieanmälan – Den 14 maj är sista dagen för att anmäla lagen till serie.  
 
Materialansvarig – Vi behöver få in en person som har ansvar för sektionens material.  
 
Övergångspolicy – Förbundet har en policy som innebär att en förening inte aktivt får locka över en 
spelare från en annan förening. Varje förening ska vidare ha person som är övergångsansvarig. Om 
en spelare kontaktar IFK och anmäler intresse för att börja spela i IFK ska den övergångsansvarige 
kontakta motsvarande funktion i spelarens ursprungliga förening. En checklista hur gången vid en 
övergång ska ske finns i förbundets policy. Vi har behov av att utse en övergångsansvarig för 
sektionen. Charlotte ställer upp som övergångsansvarig. 
 
PF16 – Bollskolan har enbart tränare med barn födda 2017. Charlotte har vid flera tillfällen förklarat 
att det behövs föräldraengagemang från 2016-barnens föräldrar nästa år, utan resultat. Vi tar ett 
möte med föräldrarna när säsongen drar i gång för att förklara att det inte blir ett 2016-lag om inte 
några föräldrar ställer upp. 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
Kansliets uppgifter – Klubbchefen Anettes uppdrag är utökat och hon har även ansvar för unga 
ledare. Kontrollera om betalningar har skett till ungdomarna. 

  
§ 7 Nästa sammanträde 

Nästa styrelsemöte hålls den 25 maj kl. 19:30.  

Den 8 juni (preliminärt) håller vi ett möte där vi kallar alla ledare för att fördela plantider. 
Dessförinnan hålls ett möte med kommunens Pia Bohman om vilka tider som sektionen förfogar 
över.  

  
§ 8 Mötets avslutande 
 Ordförande tackar alla närvarande och förklarar mötet avslutat. 

 


